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    PROTOKÓŁ Nr  88/2017 

posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 
odbytego w dniu 21 czerwca 2017 roku godz. 13:00 

 
W posiedzeniu udział wzięli: 
1. Mirosław Ślifirczyk - Starosta Radomski 
2. Leszek Margas                 - Wicestarosta Radomski 
3. Marek Jarosz  - Członek Zarządu 
4. Henryk Słomka  - Członek Zarządu  
5. Adam Siczek                     - Członek Zarządu 
oraz 
Renata Mazur          - Sekretarz Powiatu   
Joanna Wontorska  - Skarbnik Powiatu 
 (lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powitał członków Zarządu i następnie poprosił o 
przyjęcie porządku obrad. 
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr 87/2017 z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
3. Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zmniejszenia dochodów o 231.948,53 zł. w rozdziale 85295, zmniejszenia 
wydatków o 289.935,66 zł w rozdziale 85295 oraz zmiany w WPF w latach 2017 – 
2018. 

 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie zwiększenia wydatków w DPS w Wierzbicy o 125.000 złotych z 
przeznaczeniem na remont korytarza na II i III piętrze.  

 
4a     Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na zwiększenie planu wydatków budżetowych powiatu na 
rok 2017 w DPS w Wierzbicy o kwotę 96.000 zł. 

 
5. Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2017 Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu 

w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środka trwałego samochodu Daewoo w DPS 
w Jedlance. 

 
6. Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska 

i Gospodarki Wodnej w sprawie ograniczenia zakazu używania jednostek pływających o 
napędzie spalinowym  na zbiorniku wodnym Siczki gm. Jedlnia Letnisko, powiat 
radomski wprowadzonego Uchwałą nr 111/XIII/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 
29 stycznia 2016 roku. 

 
7. Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

zmian w budżecie powiatu na 2017 rok w planie finansowym PUP w Radomiu w 
kwocie 9.471,00 zł w celu realizacji zadania inwestycyjnego pn. : „Wykonanie 
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klimatyzacji w dwóch pomieszczeniach PUP w Radomiu” z jednoczesnym 
przeniesieniem środków na to zadanie z wydatków bieżących . 

 
8. Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie 

wyrażenia zgody na likwidację środków trwałych i nietrwałych. 
 
9. Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami  w kwocie 28.500 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów realizacji badań profilaktycznych przez 
SPZOZ Szpital w Iłży. 

 
10. Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami  w kwocie 13.780 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów realizacji badań profilaktycznych w 
SPZZOZ w Pionkach. 

 
11. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków w budżecie powiatu na 2017 rok o kwotę 1 miliona złotych z 
przeznaczeniem na modernizację SPZZOZ- Szpital w Iłży. 

 
12.  Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2017 Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie 

zwiększenia wydatków w budżecie powiatu na 2017 rok o kwotę 1 miliona złotych z 
przeznaczeniem na modernizację SPZZOZ w Pionkach. 

 
13. Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2017 Wydziału Edukacji w sprawie propozycji przeniesień 

w planach wydatków w Poradni Psychologiczno-Pedagogicznej w Iłży w Radomiu. 
 
14. Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2017 Wydziału Edukacji w sprawie dokonania zmian w 

budżecie powiatu w dziale 801 o kwotę 16.056,08 zł. 
 
15. Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wierzbica na realizację zadania pn.: 
‘Przebudowa dróg gminnych, ul. Głowackiego i Batalionów Chłopskich w Wierzbicy”. 

 
15a   Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu polegających na przeniesieniu 
wydatków między zadaniami czyli na zmniejszeniu wydatków o kwotę 332.970,00 zł  
na  zadaniach wymienionych we wniosku z jednoczesnym zwiększeniem w/w kwoty na 
przebudowę drogi: Piskornica oraz Wierzbica-Polany- Krzyżanowice oraz zwiększeniu 
wydatków na 2017 rok w PZDP o kwotę 3.064.585,00 zł z przeznaczeniem na zadania 
wymienione we wniosku. 

 
15b   Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie zaliczenia do kategorii dróg powiatowych odcinka południowej obwodnicy 
Radomia na terenie gminy Kowala. 

 
15c   Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 

w sprawie dokonania zmian w planie finansowym PZDP na 2017 rok polegających na 
przeniesieniu wydatków między paragrafami o kwotę 1.631,00 zł. 
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15d   Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2017 Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania 
przebudowa drogi gminnej Bartodzieje- Olszowa- Wola Goryńska. 

 
16. Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków 

budżetu powiatu na 2017 rok i zmian w planie finansowym zadań z zakresu 
administracji rządowej. 

 
17. Przyjęcie projektu uchwały Rady Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
 
18. Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 w sprawie przyjęcia i podpisania przez Zarząd 

skonsolidowanego bilansu powiatu radomskiego sporządzonego na dzień 31.12.2016 r.. 
 
19. Zapoznanie z projektem uchwały Rady Powiatu w sprawie powołania doraźnej Komisji 

Statutowej. 
 
20. Sprawy różne. 
-     Zapoznanie z obwieszczeniem Starosty Radomskiego , który zawiadamia o wszczęciu na 
wniosek Zarządu Powiatu, postępowania w sprawie wydania decyzji o zezwoleniu na 
realizację inwestycji drogowej, polegającej na rozbudowie części drogi powiatowej 
Antoniówka-Groszowice-Piotrowice w związku z przebudową obiektu mostowego na rzece 
Pacynce. 
 

 
 
Porządek obrad  został przyjęty jednogłośnie. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad- Przyjęcie protokołu Nr 87/2017 z 
poprzedniego posiedzenia Zarządu. 
 
Protokół Nr 87/2017 poprzedniego posiedzenia Zarządu został przyjęty bez uwag.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 26/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zmniejszenia dochodów o 
231.948,53 zł. w rozdziale 85295, zmniejszenia wydatków o 289.935,66 zł w rozdziale 85295 
oraz zmiany w WPF w latach 2017 – 2018. 
 
Wniosek dotyczy wyrażenia zgody na zmniejszenie planu dochodów budżetowych powiatu 
na 2017 rok o kwotę 231.948,53 zł i wydatków o kwotę 289.935,66 zł. W 2016 roku PCPR 
złożył wniosek o dofinansowanie realizacji projektu współfinansowanego ze środków EFS w 
ramach RPO Województwa Mazowieckiego na lata 2014-2020. Mając jednak na uwadze 
ograniczenia zdrowotne potencjalnych uczestników projektu z niepełnosprawnościami oraz 
wymogi wobec kursów zawodowych, uważają, że osiągnięcie wskaźnika rezultatu 
bezpośredniego na wymaganym poziomie jest niemożliwe. W związku z czym nie widza 
również możliwości osiągnięcia na wymaganym poziomie wskaźników związanych z 
podjęciem pracy przez uczestników projektu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że w związku z taką sytuacją 
uwalniają się środki w kwocie 57.987,13 zł. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie zmniejszenia 
dochodów o 231.948,53 zł. w rozdziale 85295, zmniejszenia wydatków o 289.935,66 zł w 
rozdziale 85295 oraz zmiany w WPF w latach 2017 – 2018. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 27/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie zwiększenia wydatków w 
DPS w Wierzbicy o 125.000 złotych z przeznaczeniem na remont korytarza na II i III 
piętrze.  
 
Wniosek dotyczy przeznaczenia kwoty 125.000 zł na remont korytarza na II i III piętrze w 
DPS Wierzbica. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że powyższy wniosek powinien zostać 
złożony na przyszły rok do projektu lub zostać wykonany z oszczędności jakie zostaną 
wygospodarowane w ciągu roku. 
 
Zarząd Powiatu po krótkiej dyskusji odrzucił w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4a porządku obrad - Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
zwiększenie planu wydatków budżetowych powiatu na rok 2017 w DPS w Wierzbicy o kwotę 
96.000 zł. 
 
Wniosek dotyczy zwiększenia planu wydatków budżetowych powiatu na 2017 rok o kwotę 
96.000 zł w DPS w Wierzbicy z przeznaczeniem jej na zakup usług remontowych oraz 
zakupy inwestycyjne. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że środki które uwalniają się z projektu 
z PCPR zostaną  przesunięte na to zadanie w kwocie 57 tys zł. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że resztę uzupełnią środkami z 
oszczędności na odsetkach bankowych od zaciągniętych kredytów z uwagi na niższą stopę 
oprocentowania. 
 
Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 28/2017 
Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidację środka trwałego samochodu Daewoo w DPS w Jedlance. 
 
Wniosek dotyczy likwidacji samochodu DAEWOO-FSO-POLONEZ TRUCK, który był 
przekazany z DPS w Łaziskach. Pojazd nie nadaje się do dalszego użytkowania. W związku z 
powyższym wnioskuje się , aby w/w samochód fizycznie zlikwidować poprzez przekazanie 
do utylizacji w stacji demontażu pojazdów. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 361/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidacj ę środka trwałego samochodu Daewoo w DPS w Jedlance. Stanowi ona 
załącznik Nr 2 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 6 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 5/2017 
Wydziału Rolnictwa, Leśnictwa, Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w sprawie 
ograniczenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie spalinowym  na zbiorniku 
wodnym Siczki gm. Jedlnia Letnisko, powiat radomski wprowadzonego Uchwałą nr 
111/XIII/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 29 stycznia 2016 roku. 
 
Wniosek dotyczy ograniczenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie 
spalinowym na zbiorniku wodnym Siczki. Klub żeglarski IKAR. Klub zwrócił się z prośbą o 
wyrażenie zgody na używanie silnika w celach asekuracyjnych, szkoleniowych, treningowych 
oraz prowadzenia kursów żeglarskich na w/w zbiorniku wodnym. Wyrażenie zgody pozwoli 
Klubowi na sprawne i bezpieczne kontynuowanie statutowej działalności. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w 
sprawie ograniczenia zakazu używania jednostek pływających o napędzie spalinowym  
na zbiorniku wodnym Siczki gm. Jedlnia Letnisko, powiat radomski wprowadzonego 
Uchwałą nr 111/XIII/2016 Rady Powiatu w Radomiu z dnia 29 stycznia 2016 roku i 
skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 7 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 7/2017 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie zmian w budżecie powiatu na 2017 rok w 
planie finansowym PUP w Radomiu w kwocie 9.471,00 zł w celu realizacji zadania 
inwestycyjnego pn. : „Wykonanie klimatyzacji w dwóch pomieszczeniach PUP w Radomiu” 
z jednoczesnym przeniesieniem środków na to zadanie z wydatków bieżących . 
 
Wniosek dotyczy przeniesienia środków w kwocie 9.471,00 zł z oszczędności w wydatkach 
bieżących na wydatki inwestycyjne. W celu realizacji zadania inwestycyjnego, które 
przewiduje montaż klimatyzacji w dwóch pomieszczeniach w budynku PUP w Radomiu. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 8 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 8/2017 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu w sprawie wyrażenia zgody na likwidację środków 
trwałych i nietrwałych. 
 
Wniosek zawiera załącznik z wymienionymi rzeczami przeznaczonymi do likwidacji zgodnie 
z protokołem Komisji do oceny przydatności i likwidacji składników majątku ruchomego 
Powiatowego Urzędu Pracy w Radomiu. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
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Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 362/2017 w sprawie wyrażenia zgody na 
likwidacj ę pozostałych środków trwałych w użytkowaniu i innych środków nietrwałych 
nie nadających się do dalszego użytkowania. Stanowi ona załącznik Nr 3 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 9 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 16/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przeniesienia wydatków między 
rozdziałami i paragrafami  w kwocie 28.500 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
kosztów realizacji badań profilaktycznych przez SPZOZ Szpital w Iłży. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że oby dwa szpitale wystąpiły o 
dodatkowe środki na dofinansowanie kosztów realizacji badań profilaktycznych. Pieniądze 
jakie otrzymały są nie wystarczające, a duże jest zapotrzebowanie ze strony społeczeństwa. 
Szpital w Iłży wnioskuje o 28.500 zł. 
 
Radny Marek Jarosz powiedział, że ma niewielkie zastrzeżenia co do formy wykonywania 
badań i informowania o tych badaniach. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że badania te są adresowane do 
wszystkich mieszkańców powiatu radomskiego. Proponuje, aby informacja o tych badaniach 
dotarła do Gmin a została odczytana na Radzie Gminy. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Po dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył wniosek w sprawie 
przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami  w kwocie 28.500 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów realizacji badań profilaktycznych przez 
SPZOZ Szpital w Iłży. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 10 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 17/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie przeniesienia wydatków między 
rozdziałami i paragrafami  w kwocie 13.780 zł z przeznaczeniem na dofinansowanie 
kosztów realizacji badań profilaktycznych w SPZZOZ w Pionkach. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że szpital w Pionkach wnioskuje o 
13.780 zł na dofinansowanie badań profilaktycznych. 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie rozpatrzył wniosek w sprawie 
przeniesienia wydatków między rozdziałami i paragrafami  w kwocie 13.780 zł z 
przeznaczeniem na dofinansowanie kosztów realizacji badań profilaktycznych w 
SPZZOZ w Pionkach. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 11 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków w budżecie 
powiatu na 2017 rok o kwotę 1 miliona złotych z przeznaczeniem na modernizację 
SPZZOZ- Szpital w Iłży. 
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Wniosek dotyczy zwiększenia wydatków w budżecie powiatu na 2017 rok o kwotę 1.000.000 
zł z przeznaczeniem na modernizację Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej- Szpital w Iłży. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że 1 milion złotych szpital otrzymuje z 
powiatu , natomiast 126.127 zł zabezpieczają ze środków własnych. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że przeznaczone kwoty dla szpitali 
pochodzą z wolnych środków. 
  
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w w/w sprawie. 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 12 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2017 
Wydziału Zdrowia i Spraw Społecznych w sprawie zwiększenia wydatków w budżecie 
powiatu na 2017 rok o kwotę 1 miliona złotych z przeznaczeniem na modernizację SPZZOZ 
w Pionkach 
 
Wniosek dotyczy zwiększenia wydatków w budżecie powiatu na 2017 rok o kwotę 1.000.000 
zł z przeznaczeniem na modernizację Samodzielnego Publicznego Zespołu Zakładów Opieki 
Zdrowotnej w Pionkach. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że 1 milion złotych szpital otrzymuje z 
powiatu , natomiast 44.933 zł zabezpieczają ze środków własnych. 
 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył przedmiotowy wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 13 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 18/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie propozycji przeniesień w planach wydatków w Poradni 
Psychologiczno-Pedagogicznej w Iłży i  Radomiu. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas poinformował, że zostały oszczędności w Poradni 
Psychologiczno –Pedagogicznej w Iłży 820 zł iw PPp w Radomiu 2.857 zł, na tzw.”13-
tkach”, ponieważ nie wszystkim te wypłaty należały się w pełnej kwocie. Stąd propozycja, 
aby te środki przesunąć na drobne zakupy, opłaty oraz szkolenia. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 14 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2017 
Wydziału Edukacji w sprawie dokonania zmian w budżecie powiatu w dziale 801 o kwotę 
16.056,08 zł. 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas powiedział, że LO w Iłży, miało na przyszły rok 
zaplanowane w WPF wydanie środków z projekty unijnego. Jednak wyjazd zaproponowano 
w listopadzie tego roku stąd  prośba, aby środki w wysokości 16.056,08 zł przekazać już w 
tym roku, na pokrycie kosztów związanych z wyjazdem młodzieży i nauczycieli do Holandii. 
Po rozliczeniu całego projektu środki zostaną zwrócone. 
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Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że 4.000,00 zł zostaje na rok 2018. 
Środki na ten rok proponuje, aby pokryć z oszczędności powstałych po stronie wydatkowej tj. 
z odsetek bankowych i dodatkowo jeszcze 95 groszy z wolnych środków, żeby zamknąć w 
całości paragraf w pełnych złotych. Pieniądze te po zakończeniu projektu będą zwrócone. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w sprawie dokonania zmian w 
budżecie powiatu w dziale 801 o kwotę 16.056,08 zł. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 20/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Wierzbica na realizację zadania pn.: ‘Przebudowa dróg gminnych, ul. 
Głowackiego i Batalionów Chłopskich w Wierzbicy. 
 
Wniosek dotyczący udzielenia pomocy finansowej Gminie Wierzbica, gdzie powiat w 
wysokości 300.000,00 zł na realizacje zadania pn. „Przebudowy dróg gminnych ul. 
Głowackiego i Batalionów Chłopskich w Wierzbicy”. Środki na ten cel są zabezpieczone w 
budżecie. Gmina Wierzbica w bieżącym roku udziela pomocy finansowej powiatowi w 
wysokości 710.000,00 zł.  
 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w 
sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Wierzbica na realizację zadania pn.: 
‘Przebudowa dróg gminnych, ul. Głowackiego i Batalionów Chłopskich w Wierzbicy i 
skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15a porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 21/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w 
budżecie powiatu polegających na przeniesieniu wydatków między zadaniami czyli na 
zmniejszeniu wydatków o kwotę 332.970,00 zł  na  zadaniach wymienionych we wniosku z 
jednoczesnym zwiększeniem w/w kwoty na przebudowę drogi: Piskornica oraz Wierzbica-
Polany- Krzyżanowice oraz zwiększeniu wydatków na 2017 rok w PZDP o kwotę 
3.064.585,00 zł z przeznaczeniem na zadania wymienione we wniosku. 
 
Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk powiedział, że wniosek dotyczy zmian w budżecie 
jeśli chodzi o drogi. Są wolne środki, które można przeznaczyć na nowe zadania lub 
uzupełnić te zadania, które wymagają dofinansowania do wykonania ich w dotychczasowym 
wymiarze. Proponuje się przeniesień oszczędności z drogi Kiedrzyn-Małęczyn w kwocie 
233.209,00 zł, Gulin-Wsola-Wojciechów dokumentacja projektowa- 11.441,00 zł, 
Lewaszówka-Poświętne dokumentacja – 43.727,00 zł i Bujak-Dzierzkówek  dokumentacja – 
44.593,00 zł. Daje to kwotę 332.970,00 zł, którą proponuje się przeznaczyć: 
- 300.000,00 zł na przebudowę drogi Piskornica droga krajowa i 32.970,00 zł na Wierzbica-
Polany-Krzyżanowice. Następnie są dofinansowania z wolnych środków i tak proponuje się 
przeznaczyć 320.000,00 zł na przebudowę drogi Antoniówka-Groszowice-Piotrowice etap II, 
dodał, że I etap tej drogi był budowany razem z mostem wykorzystując dotację budżetu 
Państwa. Powiedział, że logika wskazuje, aby dalej budować ten odcinek, bo i tak był 
planowany w budżecie. Jednak dokumentacja jest zrobiona na cały odcinek tej drogi, ale w 
tym roku będzie budowany kilometr od mostu do Groszowic. Dodał, że wystąpiła radna 
Wiosna-Michałek z propozycją, ponieważ mieszkańcy Groszowic proszą ją o to, żeby objąć 
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tym zakresem również odcinek do skrzyżowania. Środków na ten cel brakuje, wobec tego jest 
decyzja, aby zwiększyć o 320.000,00 zł i 1.320.000,00 zł w sumie przeznaczyć na budowę, 
ale odcinka nie od mostu jako kontynuacja tylko  od skrzyżowania w Groszowicach w 
kierunku mostu. Powiedział, że zostanie odcinek przez pole nie wykonany, ale droga nie 
kończy się na tym etapie, będzie budowana jeszcze za skrzyżowaniem. Kolejne zadanie 
przebudowa drogi Wierzbica –Polany – Krzyżanowice, na które przeznacza się z wolnych 
środków 244.585,00 zł. Następne zadanie przebudowa drogi Walentynów- Tomaszów IV etap 
na który przeznacza się 400.000,00 zł. Poinformował, że kolejne nowe zadanie na terenie 
gminy Jedlińsk w m. Jankowice, przebudowa drogi i opracowanie dokumentacji projektowej 
Wieniawa-Przytyk-Jedlińsk na terenie gminy Jedlińsk 1.400.000,00 zł. Proponuje się 
przeznaczyć 540.000,00 zł na opracowanie dokumentacji projektowej  i  rozbudowę drogi w 
gminie Wolanów drogi Wolanów-Kończyce. Przeznaczenie 180.000,00 zł na nowe zadanie: 
poprawa bezpieczeństwa ruchu drogowego na skrzyżowaniach dróg powiatowych czyli 
wykonanie odcinka ścieżki rowerowej, celem spełnienia wymogu dofinansowania zadania 
gminnego, o które gmina Zakrzew wystąpiła do PROW-u. Wprowadzenie nowego zadania w 
kwocie 20.000, 00 zł z przeznaczeniem na opracowanie dokumentacji projektowej na budowę 
chodnika przy ul. Bodzentyńskiej w Iłży. 
Ponadto Pani dyrektor PZDP prosi, aby przekazać jej na remonty cząstkowe 200.000,00 zł i 
remonty obiektów mostowych 500.000,00 zł. Zostaną również przekazane pieniądze w 
kwocie 56.000,00 zł w tym 15.000,00 zł na usługi pocztowe, 1.200,00 zł na opłaty 
środowiskowe i 39.800,00 zł na remont pomieszczeń socjalnych w obwodzie drogowym w 
Siczkach. 
 
Członek Zarządu Henryk Słomka powiedział, że prosi o rozważenie i wprowadzenie w 
gminie Skaryszew zadania mianowicie  dokończenie drogi Odechów – Niedarczów, która jest 
niedokończona, a na którą Burmistrz dodał 200.000, 00 zł choć nie od razu. Zdaje sobie 
sprawę, że przyszły rok nie będzie łatwiejszy, ale prosi o rozważenie tego tematu. Proponuje, 
aby 100.000,00 zł wziąć z mostu w Klwatce, kolejne 100.000,00 zł zdjąć z remontów 
cząstkowych, ponieważ na to Burmistrz daje 100.000,00 zł i kolejne 100.000,00 jeszcze  
wygospodarować. Wnosi o rozważenie tej kwestii.  
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że pieniądze z ubiegłego roku to w 
części nadwyżka a w części wolne środki. Rozdysponowana zostaje w całości nadwyżka 
budżetowa i tak wniosek ten będzie pokryty kwotą 3.374.016,32 zł z nadwyżki budżetowej z 
lat ubiegłych, i kwotą 486.568,68 zł z wolnych środków. 
 
Więcej pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył w/w wniosek. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15b porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 22/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie zaliczenia do kategorii dróg 
powiatowych odcinka południowej obwodnicy Radomia na terenie gminy Kowala. 
 
Wniosek dotyczy zaliczenia do kategorii dróg powiatowych odcinka południowej obwodnicy 
Radomia na terenie gminy Kowala. Obwodnica Radomia został wybudowana jako nowy ciąg 
komunikacyjny  pomiędzy Radomiem a drogą krajową nr 7.  
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Starosta Radomski Mirosław Ślifirczyk  powiedział, że jest to konsekwencja podpisanego 
porozumienia z Miastem Radom, o tym, że powiat jest zarządcą drogi w części przebiegającej 
przez teren gminy Kowala. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zaliczenia odcinka południowej obwodnicy Radomia, na terenie gminy Kowala 
do kategorii dróg powiatowych i skierowanie go na najbliższą sesję Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15c porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 23/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie dokonania zmian w planie 
finansowym PZDP na 2017 rok polegających na przeniesieniu wydatków między 
paragrafami o kwotę 1.631,00 zł. 
 
Wniosek dotyczy przeniesień oszczędności z dodatkowego wynagrodzenia rocznego w 
kwocie 1.631,00 zł na obsługę BHP. 
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie rozpatrzył wniosek w przedmiotowej sprawie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 15d porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 19/2017 
Powiatowego Zarządu Dróg Publicznych w Radomiu w sprawie udzielenia pomocy 
finansowej Gminie Jastrzębia na realizację zadania przebudowa drogi gminnej Bartodzieje- 
Olszowa- Wola Goryńska. 
 
Wniosek dotyczy udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastrzębia na realizacje zadania pn.: 
”Przebudowa drogi gminnej  relacji: Bartodzieje-Olszowa-Wola Goryńska od skrzyżowania z 
drogą powiatową 3516W do skrzyżowania z drogą powiatową 3518 W wraz z obsługą 
terenów przyległych’. Środki na ten cel były zabezpieczone w budżecie na 2017 rok w kwocie 
600.325,00 zł z przeznaczeniem na realizację zadań, które miały być dofinansowane w 
ramach programu PROW oraz Program rozwoju gminnej i powiatowej infrastruktury 
drogowej na lata 2016-2019. Przebudowa drogi: Bartodzieje-Olszowa-Wola Goryńska- 
261.000,00 zł i drogi w Lesiowie – 339.325,00 zł. Zgodnie z wymogami w/w programów we 
wrześniu 2016 roku pomiędzy powiatem a gminą podpisane zostały umowy o partnerstwie w 
powyższej sprawie. W związku z tym, że zadania te nie znalazły się na liści wniosków 
zakwalifikowanych do dofinansowania, Gmina poinformowała, że w 2017 roku w ramach 
środków własnych będzie realizowała zadanie Przebudowa drogi gminnej  relacji: 
Bartodzieje-Olszowa-Wola Goryńska od skrzyżowania z drogą powiatową 3516W do 
skrzyżowania z drogą powiatową 3518 W wraz z obsługą terenów przyległych’, stąd prośba 
do powiatu o udzielenie pomocy finansowej z budżetu . 
 
Po dyskusji Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady 
Powiatu w sprawie udzielenia pomocy finansowej Gminie Jastrzębia  na realizacje 
zadania pn.” Przebudowa drogi gminnej relacji: Bartodzieje-Olszowa-Wola Goryńska 
od skrzyżowania z drogą powiatową 3516W do skrzyżowania z drogą powiatową 3518 w 
wraz z obsługą terenów przyległych’ i skierował go pod obrady Rady Powiatu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 16 porządku obrad- Podjęcie uchwały Zarządu Powiatu 
w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i zmian w 
planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że w przygotowanym projekcie 
uchwały zawarte są następujące zmiany w budżecie powiatu: 
 W dziale 700 – gospodarka mieszkaniowa, proponuje się zwiększyć wydatki o 
kwotę 2.952 złote. Dochody zwiększa się w wyniku oddania przez Gminę Miasta Radom 
kosztów postępowania administracyjnego za zwrot nieruchomości poniesionych w 2016 roku  
a wydatki z przeznaczeniem na przekazanie dotacji do Mazowieckiego Urzędu 
Wojewódzkiego.  
 W dziale 801 – oświata i wychowanie przenosi się wydatki między paragrafami:  
- w ramach wynagrodzeń ze stosunku pracy tj. oszczędności z dodatkowego wynagrodzenia 

rocznego w łącznej kwocie 47.168 złotych na sfinansowanie niedoboru wynagrodzeń 
osobowych pracowników w liceach ogólnokształcących w kwocie 16.482 złote, szkoły 
zawodowe w kwocie 19.443 złote, szkoły zawodowe specjalne w kwocie 767 złotych, centra 
kształcenia ustawicznego i praktycznego oraz ośrodki dokształcania zawodowego w kwocie 
8.760 złotych, dokształcanie i doskonalenie nauczycieli w kwocie 1.695 złotych i 
kwalifikacyjne kursy zawodowe w kwocie 21 złotych, 

- w ramach wydatków rzeczowych w rozdziałach: 
- przeznacza się na zakup materiałów i wyposażenia w kwocie 4.000 złotych i  zakup energii 

w kwocie 5.000 złotych, na zakup usług pozostałych w kwocie 9.000 złotych, z 
przeznaczeniem na wywóz nieczystości, usługi kominiarskie, serwis techniczny kotłów 
c.o., aktualizację programów komputerowych oraz wdrożenie programu księgowego, 

- z oszczędności  w kwocie 300 złotych z przeznaczeniem na dofinansowanie studiów 
podyplomowych nauczyciela. 

 W dziale 852 – pomoc społeczna przenosi się wydatki między paragrafami  w 
łącznej kwocie 10.000 złotych z przeznaczeniem na naprawę okien w budynkach 
mieszkalnych i drzwi w budynku gospodarczym w Domu Pomocy Społecznej  
w Jedlance, są to środki powstałe na oszczędności na składkach na ubezpieczenie społeczne i 
na składkach na fundusz pracy oraz na zakupie energii. Kolejna zmiana dotyczy 
Środowiskowego Domu Samopomocy, gdzie Pani kierownik wystąpiła z propozycją 
przeniesienia środków w wysokości 1.500,00 zł z przeznaczeniem na wywóz nieczystości 
stałych, odprowadzenie ścieków i przegląd przewodów kominowych, gdzie potrzeby okazały 
się wyższe niż planowano oraz na usługi przewodnika w związku z planowaną wycieczką  
 W dziale 853 – zadania realizowane przez zespoły do spraw orzekania o 
niepełnosprawności, gdzie przenosi się wydatki budżetu powiatu na 2017 rok między 
paragrafami w kwocie 2.000 złotych z przeznaczeniem na wypłaty wynagrodzeń z tytułu 
umów zlecenia dla orzeczników . 
 W dziale 854 – edukacyjna opieka wychowawcza przenosi się wydatki między 
paragrafami w ramach wynagrodzeń ze stosunku pracy tj. oszczędności  
z dodatkowego wynagrodzenia rocznego w łącznej kwocie 11.386 złotych na sfinansowanie 
niedoboru wynagrodzeń osobowych pracowników. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 363/2017 w sprawie zmian w planie 
dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2017 rok i zmian w planie finansowym zadań 
z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 4 do protokołu. 
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Przystąpiono do realizacji punktu 17 porządku obrad -Przyjęcie projektu uchwały Rady 
Powiatu w sprawie zaciągnięcia kredytu. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska poinformowała, że przygotowany projekt uchwały 
dotyczy zaplanowanego w uchwale budżetowej zaciągnięcia długoterminowego kredytu 
bankowego w wysokości 2.700.000,00 zł. Jest to kredyt przewidziany na trzy lata do spłaty, 
termin rozpoczęcia spłaty jest planowany od 2018 roku. Źródłem pokrycia spłat kredytu i 
odsetek kredytu będą dochody własne. Została przygotowana uchwała, ponieważ statut Rady 
Powiatu określa, że należy to do kompetencja Rady Powiatu.  
 
Pytań i uwag nie zgłoszono. 
Zarząd Powiatu pozytywnie jednogłośnie przyjął projekt uchwały Rady Powiatu w 
sprawie zaciągnięcia kredytu i skierował go na sesje Rady Powiatu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 18 porządku obrad- Rozpatrzenie wniosku Nr 1/2017 w 
sprawie przyjęcia i podpisania przez Zarząd skonsolidowanego bilansu powiatu 
radomskiego sporządzonego na dzień 31.12.2016 r.. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska powiedziała, że wniosek dotyczy przyjęcia i 
podpisania przez członków Zarządu Powiatu skonsolidowanego bilansu za 2016 rok. 
Powiedziała, że zgodnie z przepisami jest obowiązek przygotowania takiego dokumentu. 
Bilans należy złożyć do 30 czerwca do Regionalnej Izby Obrachunkowej. Są to wszystkie 
bilanse jednostek budżetowych plus bilanse szpitali. 
 
Pytań i uwag nie było. 
Zarząd Powiatu jednogłośnie pozytywnie przyjął i podpisał skonsolidowany bilans powiatu 
radomskiego na dzień 31.12.2016 roku. Stanowi on załącznik nr 5 do protokołu. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 19 porządku obrad – Zapoznanie z projektem uchwały 
Rady Powiatu w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej. 
 
Sekretarz Powiatu Renata Mazur poinformowała, że przygotowany projekt uchwały w 
sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej, której przedmiotem działania będzie 
opracowanie propozycji zmian do Statutu Powiatu Radomskiego. Powiedziała, że jak do tej 
pory Statut nie był zmieniany. Wprowadzenie zmian  spowodowane jest koniecznością 
dostosowania Statutu do obowiązujących przepisów. Dodała, że wnioskodawcą tego projektu 
uchwały jest Przewodnicząca Rady Powiatu. 
 
Zarząd Powiatu został poinformowany o przygotowanym projekcie. 
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 20 porządku obrad – Sprawy różne 
 
Wicestarosta Radomski Leszek Margas zapoznał z obwieszczeniem Starosty Radomskiego, 
które dotyczy obiektu mostowego na rzece Pacynce, który będzie remontowany. 
 
Innych spraw nie zgłoszono. 
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Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 88 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz. 1415 
 
 
 
Protokołowała: 
 
Joanna Kosior 
 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Mirosław Ślifirczyk……………………..                      

 
2. Wicestarosta -  
Leszek Margas….………………………..                         
 
3.Członek Zarządu –  
Marek Jarosz……………………………          
                      

 
4. Członek Zarządu –  
Adam Siczek …………………………..              
                  

 
5. Członek Zarządu - 
Henryk Słomka…………………………                                

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 

                                                           Joanna Wontorska……………………… 
 


